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Verslag van het advies van de Participatieraad op het Beleidsplan 2008-2011 WMO 
gemeente Cuijk “voor elkaar”

Datum : 01-10-2008
Portefeuillehouder : Dick Blokland

Naam van de afdeling : Welzijn
Contactpersoon: : Els Kuijpers 
Telefoon: : 0485-396715
E-mail: : els.kuijpers@cuijk,nl

Mw. B. Heijmen (beleidsmedewerker WMO van de gemeente Cuijk) licht het beleidsplan 2008-
2011 WMO toe. 
De basis van het beleidsplan WMO 2008-2011 is het beleidsplan Land van Cuijk met lokale
uitwerkingen. 

 Op 17 september komt er een inspraakavond waar de leden van de participatieraad zijn
uitgenodigd, en gevraagd is of zij een rol willen vervullen op deze avond. Mw. B. 
Heijmen heeft een aantal betrokken instellingen en organisaties uitgenodigd. Op deze 
avond worden de prestatievelden kort gepresenteerd, en een korte inleiding over de 
WMO. Er wordt in groepjes gewerkt met een voorzitter en een notulist, na afloop 
worden de verslagen van de werkgroepjes verzameld. Voorbereidende 
werkzaamheden van de werkgroep; reacties van de participatieraadsvergadering van 
27-8; reacties en aanbevelingen van de inspraakavond worden meegenomen in de 
verwerking tot het tweede concept beleidplan Wmo. 

Opmerkingen van de PRW per pagina op het beleidsplan WMO 2008-2011. 
Pag. 10 dhr. G. van Halen:

 In hoeverre wijkt Cuijk af van de vier overige gemeentes?
Inhoudelijk is Land van Cuijks opgetrokken, zodat er geen grote verschillen zijn, in de 
financiele verordening zitten wat lokale verschillen. 
Het beleidsplan is anders qua toonzetting, gerichtheid en hoeveelheid, inhoudelijk is er 
verder weinig verschil. Financieel gezien is het een open eind financiering. 

Vraag van dhr. Th. Rutten:
 Kan de gemeente Cuijk met alle kortingsregelingen zijn zaken nog waar maken. 

             Dhr. D. Blokland vertelt dat op een VNG congres de gezamenlijke gemeenten van het
             Land van Cuijk een motie aangereikt hebben op de kortingsregelingen, op dit congres
             is adhesie betuigd aan de motie en dit heeft de meerderheid gehaald, daar zal de
             minister iets mee moeten doen. 
             Dhr. D. Blokland is ook bevreesd dat er weer een kortingsronde komt, maar alle
             gemeenten die te kort komen gaan beslist op de barricaden. 

Vraag van dhr. T. Lobbe:
 De mantelzorg mist bepaalde doelgroepen, het woord gebruikelijke zorg vind dhr. T. 

Lobbe een vage term. 
             Mw. S. Petronilia zegt dat het CIZ een definitie heeft van “gebruikelijke zorg” en ook de
             gemeentes in het Land van Cuijk hebben aangegeven wat zij bedoelen met de term
             “gebruikelijke zorg”. Gebruikelijke zorg staat ook omschreven in de beleidsregels WMO
             Land van Cuijk. Mw. M. Peters is van mening dat het woord gebruikelijke zorg
             duidelijkee omschreven moet worden. 
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Mw. B. Heijmen legt uit dat het de bedoeling is dat de vrijwilligers centrale meegenomen wordt 
in het lokaal Loket. Cuijk heeft al een functionele vrijwilligers centrale in ’t Baken. 
Dhr. D. Blokland zegt dat de vrijwilligers geinplementeerd worden in het Lokale Loket, het 
financiele gedeelte hiervan regelen de 5 gemeentes met elkaar. In het Land van Cuijk wordt 
een netwerk van vrijwilligers opgezet. 

 n.a.v. pag. 21 wordt meer duidelijkheid over het klantvolgsysteem gevraagd.

 Pag. 22 Dhr. Th. Rutten merkt op dat er in verhouding veel vrijwilligers en 
mantelzorgwerk is namelijk 80% en 20% professionele ondersteuning.

  Pag. 22 Dhr. T. Lobbe merkt op dat mensen met psychische klachten worden gemist,
en in het eerste concept wat het dagelijks bestuur van de participatieraad heeft gehad 
staan zaken die in het 2e concept niet meer voor komen.

Dhr. K. Verstegen brengt de lift bij de hoofdingang van het gemeentehuis onder de aandacht. 
Dhr. D. Blokland zegt dat de lift op basis van een deskundige organisatie is aangepast. Er 
liggen toch nog vragen waar dhr. K. Verstegen nog geen terugkoppeling op gekregen heeft over 
de lift. Dhr. K. Verstegen is het er wel mee eens dat de scootmobielen ook steeds groter 
worden. De lift is in principe afgestemd op rolstoelgebruikers. Dhr. K. Verstegen is van mening 
dat er andere toezeggingen gedaan zijn met betrekking tot de lift. Dhr. D. Blokland gaat dit 
verder nog uitzoeken. 

Het beleidsplan WMO wat nu bij de agenda zat is ook leidraad voor de bijeenkomst van 17-9-
2008. 
Na 17 september komt er nog een extra ingelaste bijeenkomst met betrekking tot de WMO. 

 dhr. G. van Halen stuurt per e-mail stukken naar mw. E. Kuijpers en mw. S. Petronilia 
welke mw. B. Heijmen mee kan nemen in haar beleidnotitie. 


